
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Základnej umeleckej 

škole v Bernolákove 

Dátum : 10.10.2023 

Agenda 

1. Úvod, otvorenie zasadnutia a prezencia 

2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Informácia o začiatku školského roka v nadväznosti na priestorové otázky 

4. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2022 / 2023 

5. Požiadavky na rozpočet obce  

6. Rôzne 

7. Uznesenia a záver 

  

1. Úvod, otvorenie zasadnutia, prezencia 
 

Zasadnutie Rady školy otvoril predseda p.Požár, ktorý prítomných privítal. Účastníci boli s programom 
stretnutia oboznámení mailom vopred. Zoznam prítomných v pripojenej prezenčnej listine. 

2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľku bola navrhnutá p. Rajecová. Za overovateľov boli navrhnutí p. Steinhübelová a p. 
Kováč. Všetci boli následne radou odsúhlasení. 

3. Informácia o začiatku školského roka v nadväznosti na priestorové otázky 

 

Riaditeľ ZUŠ, p. Müller informoval členov RŠ, že 11.5. 2023 obdržal písomné oznámenie o vypovedaní 
priestorov 7 tried v budove ZŠ a 1 triedy v SPoŠ, ktoré boli užívané ZUŠ. Priestory užívalo 216 žiakov. 
Riešil to zaslaním žiadosti zriaďovateľovi o nevyužívané priestory KD. Obec prejavila ochotu, flexibilne 
presunula potrebné finančné prostriedky. Toto riešenie umožňuje efektívne využívať priestory KD. 
Priestory boli následne zrekonštruované a prispôsobené potrebám ZUŠ. Odovzdanie stavby prebehlo 
12.9. 2023. Následne poslal na RUVZ žiadosť o rozšírenie priestorov elokovaného pracoviska Hlavná 
107. Schválenie treba obnovovať každé dva roky. Proces doriešenia dodatku Zriaďovacej listiny je ešte 
neukončený, chýba inventarizácia, ukončenie inventarizácie sa očakáva 16.10.2023. Následne sa začne 
proces prípravy dodatku k zriaďovacej listine už s novými schválenými priestormi v elokovaných 
pracoviskách. 

Diskusia: 

o keďže ZUŠ prišla o posledné priestory v SPoŠ, kde je sídlo ZUŠ, treba rozhodnúť, kde bude 
nové sídlo ZUŠ, aby sa znížila administratívna záťaž pri obnovovaní schválenia každé dva 
roky  

o vybrať možno medzi budovami na Viničnej, KD Hlavná 107 alebo Hlavnej 111. Žiadosť sa 
podáva na Ministerstve školstva  

o podľa p. Biznárovej by sídlo malo byť v priestoroch kde ZUŠ reálne pôsobí 
o podľa p. Steinhübelovej je výtvarný odbor spokojný v budove na Viničnej, hoci sú priestory 

malé 
o priestory KD sú zdieľané pre kultúrne podujatia obce, ZUŠ a ZŠ, čo podľa p. Biznárovej 

umožňuje zhodnocovať priestory a efektívne vynakladať verejné zdroje 



o podľa členov RŠ (p.Požár, p.Biznárová, p.Müller) sú pozitívne odozvy na umiestnenie ZUŠ 
v centre obce a v KD 

o podľa p. Habalovej treba ošetriť bezpečnosť detí, nakoľko sa jedná o frekventované miesto 
v obci z hľadiska dopravy, schválenie je v kompetencii dopravného inšpektorátu 

o pán Kováč priniesol návrh obmedziť alebo vylúčiť premávku uzatvorením ulíc pri KD pre 
dopravné prostriedky 

o  p. Jakubovič navrhol výnimku pre učiteľov ZŠ 
o obec chystá úpravu dopravnej situácie, možno jednosmernými ulicami, aby sa zvýšila 

bezpečnosť úseku podľa p. Biznárovej a Brunel 
o riaditeľ Müller uzavrel diskusiu konštatovaním, že sa v krátkom čase podarilo vyriešiť 

priestorový problém 216 žiakov a stabilizovať situáciu ZUŠ umiestneným do nových 
priestorov 

o RŠ vytvorila uznesenie o riešení dopravnej situácie s ohľadom na ZUŠ v závere správy 
 
 

4. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti ZUŠ v školskom roku 2022/2023. 

Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti vypracovaná riaditeľom ZUŠ  Bc. Romanom Müllerom DiS.art. 
bola zaslaná všetkým účastníkom zasadnutia mailom vopred na preštudovanie. Je priložená k tejto 
zápisnici. Na stretnutí bol vytvorený priestor pre otázky a diskusiu.  

o Viac žiakov pokračuje na cirkevných konzervatóriách 
o Absolventi konzervatória sú vhodnými zamestnancami pre ZUŠ 
o Normatívne riadenie ZUŠ umožňuje množstvo absolventov 
o Rada školy hlasovala o odporúčaní schváliť predloženú správu zriaďovateľovi . Jednohlasne 

bola odsúhlasená. 
 
 

5. Požiadavky na rozpočet obce  
 

o na zasadnutí OZ sa bude diskutovať o rozpočte na rok 2024 
o poslancom pomáha včas dostať informácie aj požiadavky v písomnej podobe  
o  p. Müller predložil Návrh rozpočtu na rok 2024 /2025 
o  p. Brunel žiada detailne upresniť obsah položiek, zvlášť, ak je tam nárast, pretože to 

poslancom umožní posúdiť zmysluplnosť požiadavky, zvlášť v bodoch Návrhu : materiál, 
služby, strava 

o následne sa rozoberal obsah jednotlivých položiek 
o  p. Biznárová vysvetlila zmeny v normatívoch, pretože je pokles normatívu na žiaka, ani jednu 

kompetenciu nenaplní štát, obec bude musieť dofinancovať a hľadať na to prostriedky 
o  podľa riaditeľa ZUŠ p. Müllera si nebudú môcť dovoliť to, čo bolo plánované v materiálno- 

technickom zabezpečení, pretože 90% rozpočtu sa spotrebuje na mzdy 
o RŠ vzala na vedomie informácie o požiadavkách na rozpočet 

 

6. Rôzne 
 

• p. Požár považuje podporenie vzdelávania na ZUŠ za povinnosť obce 
• p. Riaditeľ ZUŠ Muller pozitívne hodnotí fungovanie ZUŠ v novom školskom roku, 

nezaznamenal žiadne sťažnosti 
• ponúka stále otvorené dvere a ochotu komunikovať 
• pozitívne hodnotí prácu pedagógov aj atmosféru v pedagogickom kolektíve 
• p. zástupkyňa Rybárová začala robiť hospitácie s cieľom kvality výučby, s pozitívnymi zisteniami 



• p. Steinhübelová pozitívne hodnotí rýchle riešenie potrieb výtvarného odboru na Viničnej ulici 
• p. Kováč priniesol potrebu riešiť okná vo výške ulici kvôli prašnosti a tiež odhlučnenie dverí 
• p. Müller ukončil informáciami o programe na tento školský rok, chystá sa prvý interný koncert 

a celkovo 42 podujatí na školský rok, priemerne jedno týždenne, žiaci vykrývajú kultúrny 
program na obecných podujatiach, čo je benefitom ZUŠ 

Uznesenia 

1. Nové sídlo ZUŠ 

Doterajšie administratívne sídlo ZUŠ v Spojenej strednej škole bude potrebné zmeniť. Rada ZUŠ 
odporúča ako nové sídlo ZUŠ adresu Hlavná 107, Bernolákovo. 

ZA: 7                     PROTI: 0               ZDRŽAL SA: 0 

2.  Ukľudnenie dopravy na Školskej ulici 

Pre zvýšenie bezpečnosti detí, Rada ZUŠ odporúča zvážiť uzatvorenie Školskej ulice pre 
automobilovú dopravu. 

ZA: 7                     PROTI: 0               ZDRAŽAL SA: 1 

 

Zapísala : Marianna Rajecová 

 

 

 
 
 


